



Printing Specifications of Electronic School Registration Certificate

- Use a new and white A4 paper;
- Use a laser printer or printer with high resolution;
- Set the printer to print A4 size paper (210mm × 297mm), scaling at 100% and page layout with one page per sheet; or
- Use single-sided printing and print in black and white colour.
- The samples of proper printout of e-Cert as below:

(條例第18(1)條)
[s. 18(1)]

表格 2
FORM 2
教育條例
EDUCATION ORDINANCE
(第279章)
(Chapter 279)

註冊編號
(Registration Number 600000)

學校註冊證明書
CERTIFICATE OF REGISTRATION OF A SCHOOL

1. 本人證明下述學校已根據《教育條例》第13條註冊 -
I certify that the undermentioned school is registered under section 13 of the Education Ordinance -

學校的註冊名稱
Registered name of school:

(中文) 認證易教育中心


(in English) E-PROOF EDUCATION CENTRE

2. 可用以營辦該校的房產如下 -
The premises in which the school is operated are -

(i) 九龍教育路9號商業中心B號舖
SHOP 8, COMMERCIAL CENTRE B EDUCATION ROAD, KOWLOON

其詳情已在存放於本人處並經本人批准的圖則第(15) in 1055-2010-8080-9025-10000(P001)號圖則內示及說明。
as more particularly shown and described on Plan No. (15) in 1055-2010-8080-9025-10000(P001) deposited with and approved by me.

(本證明書取代由教育局於2024年5月23日所簽發的學校註冊證明書)
(This is a replacement of the Certificate of Registration of a School issued by the Education Bureau on 23 May 2024.)



代教育局常任秘書長簽發
此乃電腦編印文件，毋須簽署。
for Permanent Secretary for Education
This is a computer printout and
no signature is required.

香港 2024 年 7 月 2 日
Hong Kong, 2 July 2024

警告
WARNING

學校的註冊，並不豁免學校的擁有人、校董或任何其他人士遵守《建築物條例》(第123章)或任何其他與學校有關的條例的規定，亦不對與用以營辦該校的房產有關的協議或契諾有所影響或修改。
Registration of a school does not release the owners or managers or any other person from compliance with any requirement of the Buildings Ordinance (Cap. 123) or any other Ordinance relating to the school, nor does it in any way affect or modify any agreement or covenant relating to any premises in which the school is operated.

Remarks: According to section 18(2) of the Education Ordinance (Cap. 279),

All schools registered or provisionally registered under the Education Ordinance must display their certificates or copies of registration or provisional registration in a conspicuous place in their premises at all times, i.e. in each of the premises specified in the certificates.